

REACH 符合性宣告

REACH Certificate of Compliance

We declare all our products in compliance with the European Union Regulation (EU) 1907/2006 requirements. Restricted and banned substance regulations (Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemical substances, REACH). As the supplier, we are willing to provide all necessary documentation or information, to prove our compliance with the REACH regulations.

Our company's products will not leak or release hazardous substances (including the Appendix Substances greater than 0.1% (w/w) (Note): According to Article 7 of the REACH regulations, there is no need to register and declare substances in finished products to the European Chemicals Agency (ECHA).

Our company will continue to pay attention to the revision of the EU REACH regulations. When ECHA updates the Appendix XIV authorization list or The Appendix XVII substances restricted or substances of high concern (253 items), we will perform product evaluation and inspection again. If there is any impact on Globaltech products, Globaltech will notify customers and report to ECHA in accordance with the notification schedule announced by the EU REACH regulations.

本公司聲明所有的產品都符合歐盟1907/2006歐盟法規的要求。限制和禁止物質法規（化學物質的註冊，評估，授權和限制，REACH）。作為供應商，我們願意提供一切必要的文件或信息，以證明我們符合REACH法規。

本公司產品在正常使用狀況下並不會滲漏或釋放危害物質（包含附錄 XIV授權物質清單、附錄XVII限制物質、253項高度關注物質），且無同時符合每年進口量超過 1 公噸以上及該物質在產品中使用濃度大於 0.1%(w/w)條件的物質（註），依照 REACH 法規第七條之規定無需向歐盟化學管理署(ECHA)辦理成品中物質的註冊及申報。

本公司將持續關注歐盟 REACH 法規修訂訊息，當 ECHA 更新附錄 XVN限制清單或高關注物質時·我們將再次執行產品的評估及檢查。如有衝擊到匯宇產品，匯宇將通知客戶，並依據歐盟REACH 法規所公佈之通報時程向 ECHA 進行申報。

- 註：均質材料中的鉛可能含量 > 0.1% (w/w) ，如高熔點焊錫、陶瓷和玻璃等。但無同時符合 REACH 法規第七條第 2 項之狀況，故無需向歐盟化學管理署(ECHA)辦理產品中物質的申報。
- Note : The lead contented in homogeneous materials may be >0.1% (w/w), Such as high melting point solder, ceramics and glass, etc., but it does not meet the conditions of Article 7(2) of REACH, so it is not necessary to process registration and declaration of product substances to the European Chemicals Agency (ECHA)

Add substances of very high concern identification

Name	EC Number	CAS Number
4,4'-[2,2,2-trifluoro-1-(trifluoromethyl)ethylidene]diphenol and its salts 4,4'-[2,2,2-三氟-1-(三氟甲基)亞乙基]雙酚及其鹽類	-	-
n-hexane 正己烷	203-777-6	110-54-3

Globaltech (ASIA) Semiconductor Co., Ltd.



Date: 2025/12/15

